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From: )

Sent: Tue 4/7/2020 11:28:57 AM

Subject: RE: Re-use isolatiejassen is mogelijk!

Received: Tue 4/7/2020 11:28:57 AM

Naar aanleiding van ons gesprek heb ik even overleg gehad met BEY
- We stellen voor dat STERIS per zorginstelling zal factureren, andere routes maken het te ingewikkeld. STERIS werkt

daarnaast al met zorginstellingen samen voor andere producten.
- Ik ga bij STERIS na of dit echt tot problemen bij hen zal leiden. Als dat het geval is, kunnen we nog kijken naar andere

mogelijkheden.
- Als zorginstellingen vervolgens tegen financiéle barriéres aanlopen voor deze procedure, dan moeten zij ons dat laten

weten.

Qua communicatie lijkt het mij prima om een brief op te stellen met voorgestelde procedure, met daarbij het rapport van het

RIVM.

Groeten,

Dubbel
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